
Frederiksberg 07.11.2006

Til Folketingets Uddannelsesudvalg
samt de Uddannelsespolitiske Ordførere.

Lærere forsamlet til fagligt møde på Frederiksberg Gymnasium ønsker med denne henvendelse at 
gøre opmærksom på vores dybe bekymring over finansieringen af gymnasiereformen og 
gymnsieskolernes overgang til selveje jvf. beskrivelsen i dagens ”Politiken”.

På forhånd vidste vi at gymnasiereformen skulle gennemføres under udgiftsneutralitet, hvilket ikke 
ville kunne ske uden kvalitetesforringelser. Hvis finanslovforslaget nu tilføjer yderligere 
beskæringer på området, vil det blive umuligt at fastholde en illusion om uændret kvalitet i de 
gymnasiale uddannelser.

Vi går ud fra at de uddannelsespolitiske ordførere har forståelse for at yderligere besparelser som 
uvægerligt vil føre til forøgede klassekvotienter, vil gøre det  vanskeligt at fastholde et forsvarligt 
fagligt niveau. 
Vi håber, at I som uddannelsespolitiske ordførere vil leve op til jeres ansvar.
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